
 

Z á p i s n i c a 

z 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ruskej Novej Vsi,  konaného dňa  21.6.2024 

_______________________________________________________________________  

 

 

12.  z a s a d n u t i e   

 

 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Určenie overovateľov 

4. Kontrola plnenia uznesení  

5. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Ruská Nová Ves k záverečnému účtu obce  

za rok 2023 

6. Schválenie záverečného účtu obce za rok 2023 

7. Návrh na obstaranie Územnoplánovacej dokumentácie „Územný plán zóny  Ruská Nová 

Ves, obytná zóna Vyšné doliny, Zmeny a doplnky č. 1“  

8. Rôzne  

9. Diskusia 

10. Záver 

 

Overovatelia zápisnice:   Jozef Guľaš  

                                         Mgr. Jozef Ňachaj 

                                          

 

Začiatok rokovania:   18.05 hod. 

Koniec rokovania:     20.00 hod.  

 

 

Priebeh  zasadnutia:  

                                     

K bodu 1) Otvorenie zasadnutia 

 

     Starosta obce p. Tibor Kollár  otvoril 12. zasadnutie OZ. Privítal   poslancov obecného 

zastupiteľstva a hostí. Na začiatku rokovania boli prítomní 4 poslanci.  

 

 

K bodu  2)  Schválenie programu 

 

Poslanci schválili  program 12. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

K bodu   3)   Určenie  overovateľov  

 

Za overovateľov zápisnice z 12. zasadnutia OZ určil starosta  poslancov – p. Jozefa Guľaša a p. 

Mgr. Jozefa Ňachaja. 
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K bodu  4) Kontrola plnenia uznesení 

 

Starosta konštatoval, že  uznesenia sú splnené.  

 

------ 

Zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastnili občania obce. Poslanci hlasovaním rozhodli, 

že prítomným občanom umožnia vystúpenie po 4. bode prerokovávaného programu OZ. 

Za občanov vystúpili: 

 

1. p.  K.  

     –  oboznámili poslancov so žiadosťou ohľadom riešenia chovu psov susedom  

p. K.. Zo strany chovateľa ide o narušenie pokojného stavu z dôvodu neustáleho  

brechotu  chovaných psov (starosta uviedol, že vec je v štádiu riešenia. Zo strany starostu   

obce prebehla telefonická komunikácia a zároveň bola zaslaná písomná výzva na predloženie   

dokladov.  List nebol zatiaľ prevzatý – nevrátila sa doručenka). P. K. je toho názoru, že je  

potrebné  komunikovať s vlastníkmi pozemku. Odporúča  upraviť VZN (starosta – v prvom  

rade platí zákon, VZN nie je nad zákon). 

(p. K. vystúpil za všetkých prítomných občanov, ktorí spoločne podali  spomínanú    

žiadosť. K jeho     vystúpeniu sa pridali aj ďalší občania, v prípade potreby vedia doložiť  

dôkazné  materiály.  K vystúpeniu p. K. starosta  uviedol, že obec   využije všetky  

zákonné možnosti na vyriešenie problému s chovom psov.) 

 -  ďalej upozornil na parkovanie susedových áut na ulici, ako bezprostredný sused má  

 problém dostať sa na svoj pozemok , 

- informoval sa ohľadom osadenia retardera na ulici, nakoľko p. K. jazdí veľmi  

rýchlo 

- vyvinuli iniciatívu a po dlhej dobe bolo doriešené parkovanie auta pri cintoríne (k  

uvedenému starosta uviedol, že parkovanie auta pri cintoríne riešila obec s políciou) 

 

2. p. F. 

 - požadoval  informáciu v akom štádiu sú pripravované Zmeny a doplnky ÚP obce Ruská 

Nová Ves č. 4/2023. Požadovanú informáciu potrebuje z dôvodu plánovanej výstavby 

rodinného domu v lokalite, ktorá je  riešená v týchto Zmenách a doplnkoch  ÚP. Tým, že nie 

je dokument schválený, nemôže byť vydané stavebné povolenie. Na uvedený dotaz odpovedal  

Ing. arch. Debnár, ktorý uviedol, že dokument je na posúdení  na Regionálnom úrade pre 

územné plánovanie a výstavbu Prešov, ktorý vydá záverečné stanovisko k dokumentu 

a následne môže prebehnúť schválenie. Predpoklad vydania záverečného stanoviska do 

30.06.2024 

 

18.40 hod. – príchod poslanca p. Potočňáka na zasadnutie OZ 

 

3. p. Ň. a p. V. 

    - požadovali informáciu o stave pripravenosti stavby „Rozšírenie vodovodu v obci Ruská     

 Nová Ves – 3. etapa“. Informáciu podal starosta: je vydané nové  územné rozhodnutie, pretože  

  sa predĺžila plánovaná dĺžka  vodovodného potrubia a pribudli nové parcely. Po  

  správoplatnení rozhodnutia bude podaná žiadosť o vydanie stavebného povolenia. Výstavba  

  vodovodu bude finančné náročná, obec požiada o spoluúčasť aj VVS., a. s. na tejto investícii.  

  Starosta odporučil p. Ň. a p. V., aby vyvinuli iniciatívu a zaslali sťažnosť     

  VVS. 
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- zaujímali sa, či sa uvažuje s úpravou cesty smerom do Stavenca (starosta- áno, po výstavbe 

vodovodu sa cesta upraví frézovaným asfaltom)   

 

Rokovanie OZ ďalej pokračovalo podľa schváleného programu. 

 

K bodu – 5)  Stanovisko hlavného kontrolóra obce Ruská Nová Ves k záverečnému účtu obce  

                      za rok 2023 

6) Schválenie záverečného účtu obce za rok 2023 

 

       K  bodom 5) a 6)  vystúpil hlavný kontrolór obce Ing. Marchevský. Uviedol, že jeho 

stanovisko vychádza z predložených  podkladov. Návrh záverečného účtu za r. 2023 bol 

vypracovaný v súlade s metodikou MF SR a dáva prehľad o celkovom stave v čerpaní 

rozpočtu, finančných a majetkových pomeroch obce. Odporučil obecnému zastupiteľstvu 

prerokovanie záverečného účtu obce uzavrieť výrokom – súhlas s celoročným hospodárením 

obce Ruská Nová Ves bez výhrad. Poslanci vzali na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra 

obce k záverečnému účtu obce za rok 2023, schválili celoročné hospodárenie obce s výrokom 

„bez výhrad“. 

 

K bodu – 7) Návrh na obstaranie Územnoplánovacej dokumentácie „Územný plán zóny  Ruská  

                    Nová Ves, obytná zóna Vyšné doliny, Zmeny a doplnky č. 1“  

 

       Starosta informoval poslancov o podaných žiadostiach na zmenu ÚPZ z dôvodu 

plánovanej výstavby rodinného domu v lokalite, ktorá nie je určená na výstavbu. Žiadatelia 

deklarujú, že budú znášať finančné náklady súvisiace s touto zmenou.  

      Pri prerokovávaní tohto bodu programu vystúpil Ing. arch. Debnár, ktorý uviedol, že pri 

príprave Územného plánu zóny ..., ktorý bol schválený v r. 2019, uvedené osoby nepodali 

žiadne pripomienky, ktoré by sa boli zapracovali do dokumentu. Z toho dôvodu pripravil 

dôvodovú správu a návrh na začatie obstarania územnoplánovacej dokumentácie „Územný 

plán zóny Ruská Nová Ves, obytná zóna Vyšné doliny, Zmeny a doplnky č. 1“. Poslanci 

uvedený návrh schválili. 

 

K bodu  -  8) Rôzne  

 

V tomto bode starosta informoval: 

a) v sobotu bude 1. ročník súťaže v kosení –  k príprave akcie navrhuje stretnutie v utorok  

b) cez MAS ŠAFRÁN – bola podaná žiadosť o poskytnutie dotácie na rekonštrukciu miestnej 

komunikácie k cintorínu 

 

K bodu  – 9) Diskusia 

 

V diskusii vystúpili:  

a) riaditeľka MŠ p Mgr. Imrichová 

    . podala informáciu ohľadom prijímania detí do MŠ, podaných bolo 14 žiadostí. Všetky 

žiadosti boli vybavené kladne. U jednej žiadosti dieťa ešte nedovŕšilo 2 roky, keď dosiahne  
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v septembri vek, bude prijaté. Poslancom vysvetlila, že škôlka nemôže fungovať cez prázdniny 

nakoľko nie je zabezpečený dovoz stravy  

b) poslanec p. Ištvan 

    . zaujímal sa či bola úspešná žiadosť o dotáciu podaná na Envirofond (starosta – zatiaľ nie je  

    informácia) 

    . informoval o vyhlásenej výzve na kamerový systém (starosta uviedol, že uvedenú výzvu  

    konzultoval s pracovníkmi MIRRI, je nastavená hlavne pre mestá) 

c) poslanec p. Guľaš  

    . kedy sa začne oprava výtlkov (starosta – čakáme na frézovaný asfalt),  

    . pri rod. dome M. stojí po daždi mláka ( starosta – voda bude zvedená do dažďovej  

      kanalizácie),  

    . navrhuje doplniť ešte 1 kameru na začiatok osady  

     

d) poslanec Mgr. Ňachaj  

    . zaujímal sa, čo sa podarilo urobiť zo schváleného investičného plánu na r. 2024 (starosta    

podal informáciu k jednotlivým  bodom schváleného inv. plánu)  

    . či sú zmapované miesta, kde nám treba opravovať výtlky (starosta – keď to bude reálne 

urobí si prehľad)  

    . bol oslovený občanmi obce, či by bolo možné osadiť retarder na hlavnej ceste 

e) poslanec p. Seman  

    . bolo schválené osadenie retarderov, navrhuje, aby sa osadili 

    . navrhuje schvaľovať v budúcnosti to, čo sme schopní urobiť, aby bolo vidno, že sa niečo 

robí  

 

K bodu  - 10) Záver 

Všetky body programu  12. zasadnutia obecného zastupiteľstva boli prerokované. Starosta 

ukončil rokovanie OZ.      

 

 

 

Starosta obce:   Tibor Kollár                                                     ................................................ 

 

Overovatelia :   Jozef Guľaš                                                      ................................................ 

 

                           Mgr. Jozef Ňachaj                                          ................................................ 

 

 


